

# Exciting News



As a member of PSAC - Atlantic Region, a participating group of Atlantic Canada Health Care Coalition Society (ACHCCS), you are eligible for the **MHCSI Preferred Supplementary Pharmacy Benefits Program**.

We are pleased to offer this great savings opportunity to you and look forward to providing continued and enhanced value to participating members.

To enroll go to  
[www.mhcsi.ca/enroll/](http://www.mhcsi.ca/enroll/)  
and enter the following:

Group Name: PSAC  
Group Password: PSAC69071



## Start *saving!*

- 1 With your MHCSI drug program, you and your eligible dependents and/or your plan (depending on your specific program type) are entitled to coverage of up to \$3.00 per prescription processed through the participating network of MHCSI pharmacies - Lawtons Drugs and Sobeys Pharmacy.
- 2 You also enjoy **great discounts** on front store purchases at Lawtons Drugs with the **Lawtons Partner Discount Card**. With so many essential items to pick up at your local pharmacy, why not save with Lawtons Drugs.
- 3 Plus, you can earn valuable **AIR MILES®** reward miles on your purchases\*.

*\*Where allowed by law, some restrictions apply.*

Services administered and delivered by:

**MHCSI**   
The Pharmacy Benefits Specialists

for more information contact  
MHCSI at **1.888.686.6427**

Participating Pharmacies

**Lawtons**  
DRUGS

**Sobeys**  
Pharmacy



Atlantique  
Atlantic

# Excellente nouvelle



En tant que membre de l'AFPC, région de l'Atlantique, un groupe participant à l'Atlantic Canada Health Care Coalition Society (ACHCCS), vous êtes admissible au régime préférentiel d'assurance-médicaments supplémentaire (Preferred Supplementary Pharmacy Benefits Program) de MHCSI.

Nous sommes heureux de vous offrir cette formidable occasion d'économiser et nous nous réjouissons à l'idée de proposer d'autres précieux avantages aux membres participants.

Pour adhérer, visitez  
[www.mhcsi.ca/enroll/](http://www.mhcsi.ca/enroll/)

et entrez les renseignements suivants :

Nom du groupe : AFPC  
Mot de passe du groupe : AFPC69071



Atlantique  
Atlantic

## Commencez à économiser!

**1** Grâce à votre assurance-médicaments de la MHCSI, vous et vos personnes à charge admissibles, ou votre régime (selon le type de régime que vous avez) avez droit à une couverture allant jusqu'à 3,00 \$ par ordonnance délivrée par une des pharmacies participantes du réseau de la MHCSI – Lawtons Drugs et Sobey's Pharmacy.

**2** Sur présentation de la **carte de rabais des partenaire's de Lawtons**, vous profiterez aussi de **rabais intéressants** sur les articles en vente libre que vous achetez chez Lawtons Drugs. Étant donné tous les articles essentiels que vous devez vous procurer en pharmacie, pourquoi ne pas économiser en magasinant chez Lawtons Drugs?

**3** Vous pouvez aussi accumuler de précieux **milles de récompense AIR MILES<sup>md</sup>** sur vos achats\*.

\*Là où la loi le permet. Certaines restrictions s'appliquent.

Services administrés et offerts par :

**MHCSI** ♦  
The Pharmacy Benefits Specialists

pour en savoir plus, communiquez avec  
MHCSI au **1.888.686.6427**

Pharmacies participantes

**Lawtons**  
DRUGS

**Sobey's**  
Pharmacy